
PROTOKOT- NR XLVII / 09
z sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie

odbytej w dniu 24 wrzeinia 2009 roku
w lokalu Miejsko - Gminnei Biblioteki Publicznej w JEdrzejowie.

Ad. 1.
O godzinie 142s Przewodnicz4cy Rady Mie.jskiej Pawel Blaszkiewicz otwarl obrady

XLVII ses.ii Rady Miejskiej w JEdrzejowie zwolanej w trybie afi.20 ust. 3 ustawy o samorz4dzie
gminnym iwniosek Burmistrza Miasta JEdrzejowa w zalqczeniu do protokolu/.

Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 19 radnych;
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodniczqcy zgLosil kandydaturq radnego Andrzeja Hatnego na sekretarza obrad.
Radny Hatny wyrazrL zgodg.

Rada Miejska w JEdrzejowie jednogloSnie przyjEta kandydaturq radnego Andrzeja
Hatnego na sekretarza obrad,

Ad.2.
Proponowany porz4dek obrad :
1. Otwarcie sesii, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. PrzyjEcie porzqdku obrad.
3. Uchwala w sprawie ubiegania siE Gminy Jqdrzej6w o Srodki z Programu Wieloletniego pod

nazwq,.Narodowy Program Przebudowy Dr6g Lokalnych 2008-2011" na realizacjq projektu
pn. .,Przebudowa drogi gminnej w ci4gu ulic: Armii Krajowej, Mieszka I. Dojazd i
Boleslawa Chrobrego w Jqdrzejowie" oraz zabezpieczenia na ten cel niezbqdnych Srodk6w
finansowych w budzecie Gminy Jqdrzejow na2010 rok.

4. Uchwala w sprawie ubiegania siE Gminy Jqdrzejow o Srodki z Programu Wieloletniego pod
nazwq ,.Narodowy Program Przebudowy Dr6g Lokalnych 2008-2011" na realizacjE projektu
pn. ,.Budowa infrastruktury techniczne.j pod przyszle tereny inwestycyine w poludniowej
czESci miasta Jgdrzejowa - z zakresem obejmuj4cym budowE drogi (ulicy klasy Z).
kanalizacji deszczowej, oSwietlenia oraz niezbqdnych wz4dzenlowarzyszqaych zwi4zanych
z infrastruktur4 drogow{' oraz przeznaczenia na ten cel niezbEdnych Srodk6w finansowych
zabezpieczonych w budzecie Gminy.Iqdrzejow na 2010 rok.

5. ZamkniEcie obrad.
Uwag nie zgloszono.

A d . 3 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Teodor Kot przypomnial, 2e byl wniosek Komisji Budzetu o ubieganie siE

o Srodki z narodowego programu przebudowy drog lokalnych obejmuj4cy r6wniez ul.
Batalion6w Chlopskich i Dygasiriskiego, az do ul. Przemyslowej. Radny pyta dlaczego sqtylko
te ul ice.

Burmistrz Marcin Piszczek wyjaSnil, ze w Kielcach jednozuacznie odpowiedziano, 2e
pomimo iz maksymalne dofinansowanie do projektu wynosi 3 ml zl, czyli warloSc og6lna to 6
ml, aby nie liczyi na to, 2e du2e projektu bgd4 forowane. Z rozm6w wynikalo, 2e moZna starad
sig o dofinansowanie w. wysokoSci 1,5 ml. CaloSi projektu podwoilaby koszty. W roku
biez4cym Woiewodztwo Swiqtokrzyskie uzyskalo kwotE o l0 ml mnie.isz4 niZ w roku ubiegiym.



BEdzie teZ zlolony rezerwowy wniosek, ale szanse na dwa, niz to bylo w tym roku. Wynika to z
wiqkszego zainteresowania i z mmejszych Srodk6w.

WiEcej uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziqla uchwalE nr XLVIII/364109 w sprawie ubiegania

siE Gminy JEdrzej6w o Srodki z Programu Wieloletniego pod nazw1 ,,Narodowy Program
Przebudowy Dr6g Lokalnych 2008-201I" na reahzacjE projektu pn. ,,Przebudowa drogi gminnej
w ci4gu ulic: Armii Krajowej, Mieszka I, Dojazd i Boleslawa Chrobrego w JEdrzejowie" oraz
zabezpieczenia na ten cel niezbqdnych Srodkow finansowych w budzecie Gminy JEdrzej6w na
2010 rok, nastEpuj4c4 iloSci4 glos6w:

- 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwata nr XLVIIV364|09 w zalqczeniu do protokolu/.

A d . 4 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Teodor Kot zapytal, czy uchwala obejmuje wszystkie drogi na terenach

inwestycyjnych. Gmina przygotowuje siE do zlo2enia wniosku do FAOW; s4 r6wnie2
zabezpieczone Srodki w wieloletnim planie inwestycyjnym na catoSi zadama. Czy ta inwestycja
pomniej szy tamte Srodki?

Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial o problemach z wykupem dzialek. Kilka os6b
bardzo mocno wywindowalo ceny, a warunkiem zlo2enia wniosku jest posiadanie nie tylko
wlasnoSci grunt6w pod drogami, ale r6wniez teren6w pomiEdzy drogami. Zakres wymieniony w
uchwale to pierwszy etap, na kt6ry jest juz pozwolenie na budowE. BedE podejmowane starania
o kontynuacjq. Jezeli chodzi o graniczenie zakresu dofinansowania, to jest zagwarantowane
12 333 000 z tym, 2e wklad wlasny to prawie 9 ml. Wynika to z tego, 2e na etapie koncepcji w
2006 roku koszty byly niepor6wnywalne i wartoSi wkladu wlasnego musiala p6jSc do gory.
Nawet ptzy ograniczeniu zakresu rzeczowego i finansowego skutkowaloby to ograniczeniem
wlasnych naktad6w na tereny inwestycyjne. Jest tam parytet 80 : 20.

Wiqce.i uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalE nr XLVIII/365109 w sprawie ubiegania

siq Gminy Jqdrzej6w o Srodki z Programu Wieloletniego pod nazwq ,,Narodowy Program
Przebudowy Dr6g Lokalnych 2008-2011" na realizacjg projektu pn. ,,Budowa infrastruktury
technicznej pod przyszle tereny inwestycyjne w poludniowej czE6ci miasta Jqdrzejowa - z
zakresem obejmuj4cym budowE drogi (ulicy klasy Z), kanalizacji deszczowei, oSwietleniaoraz
niezbEdnych urzqdzeh towarzysz4cych zwrqzanych z infrastruktur4 drogow4" oraz
przeznaczenia na ten cel niezbEdnych Srodkow finansowych zabezpieczonych w budzecie
Gminy JEdrzej6w na2010 rok, nastgpuj4cq ilo5ci4 glos6w:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XLVIII/365109 w zalaczeniu do protokolu/.



A d . 5 .

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w JEdrzejowie Pawel Blaszkiewicz o godzinie 143s
zamkn$ obracll XLVIII sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie.

Protokolowalct/')
4,,.?nto8,/<@ .

1e resa l 'orqv'sKa

Przay(dniczqcy
Rucly MiajtkiQi w Jqdrzejowie,/frf
ntsr Puftl 

f 
luszkicu' icz


